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Przedstawiciele Jezioraka Iława byli gośćmi czwartkowego posiedzenia miejskiej Komisji
Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki. Prezes A-klasowego klubu Andrzej Sobiech dziękował
władzom miejskim za dotychczasową współpracę i wyraził nadzieję na jej kontynuację na
dotychczasowych warunkach. Pewną konsternację, zwłaszcza radnego Tadeusza Lotza,
wywołał natomiast szacunkowy koszt oświetlenia stadionu przy ul. Sienkiewicza, inwestycji,
której potrzebę zasygnalizował Andrzej Sobiech. - Dzięki oświetleniu mecze bardzo zyskują
na atrakcyjności z punktu widzenia kibica. Są niemal jak spektakle w teatrze - przekonywał
prezes ITS-u.

Gośćmi posiedzenia miejskiej komisji byli prezes Jezioraka Andrzej Sobiech, wiceprezes ds.
organizacyjnych Zbigniew Szczypiński oraz związany z klubem Łukasz Zawłocki.

- Chciałbym przede wszystkim podziękować władzom miejskim za dotychczasową współpracę - mówił
Andrzej Sobiech. - Mam nadzieję, że będzie ona kontynuowana, a miasto nadal będzie wspierało
sport młodzieżowy poprzez finansowanie pracy trenerów oraz wyjazdów.

Prezes Jezioraka zgłosił też radnym potrzebę wykonania inwestycji polegającej na oświetleniu
stadionu przy ulicy Sienkiewicza w Iławie.



- Dzięki oświetleniu kibiców będą przyciągać także mecze rozgrywane późniejszą porą oraz jesienią i
zimą. Na oświetlonych stadionach spotkania bardzo zyskują na atrakcyjności z punktu widzenia
kibica. Są niemal jak spektakle w teatrze - przekonywał prezes ITS-u. - Z takiego udogodnienia
korzystają już miejscowości mniejsze od Iławy.

O szacunkowy koszt przeprowadzenia takiej inwestycji dopytał radny Tadeusz Lotz. Okazało się, że
oświetlenie sportowego obiektu przy Sienkiewicza pochłonęłoby około miliona złotych, łącznie z
zakupem agregatu prądotwórczego. Informacja o finansach wywołała pewną konsternację.

- Od 1,5 roku nie mogę się doprosić o kilka tysięcy złotych na doświetlenie ulicy - stwierdził Tadeusz
Lotz. - Tymczasem tutaj mówimy o naprawdę dużych środkach i musimy się poważnie przyjrzeć tej
propozycji.

Wiceprzewodniczący miejskiej komisji sportu zaproponował też, by seniorskiej piłce nożnej, w tym
zwłaszcza Jeziorakowi poświęcić odrębne posiedzenie. Pomysł zaaprobował burmistrz Adam Żyliński.

- Idźmy za głosem radnego Tadeusza Lotza. Odbudowie Jezioraka poświęcimy oddzielną komisję -
zapowiedział burmistrz.

Na tym dyskusja jednak nie dobiegła końca. Radna Aneta Rychlik dopytała jeszcze o aktualną
sytuację finansową klubu.

- Nie mamy żadnych długów ani zaległości, wszelkie zobowiązania regulowane są terminowo -
zapewnił Andrzej Sobiech. - Na tym poziomie rozgrywkowym na razie wystarczają nam środki
pozyskiwane z reklam oraz od sponsorów. Nie dopuszczę do powtórzenia się problemów
finansowych, które były przyczyną degradacji Jezioraka - dodał prezes.

Spotkanie zakończono miłym gestem ze strony przedstawicieli Jezioraka, którzy przekazali
burmistrzowi, jego zastępcom oraz radnym pamiątkowe gadżety klubu.
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